
 

 
   

 
 
 
 
 
 
Zápis z klubového setkání dne: 12.9.2016 
 
 
Pošta: dopis z Magdalenia s výroční zprávou 
Hosté: Glory Ojere Hasuma a p. Wolfgang Wolfer 
 

Program meetingu klubu: 

Prezident klubu René Zgažar uvítal přítomné členy a hosty. 

 
 Host – Glory Ojere Hasuma se představila a krátce o sobě řekla, mimo jiné, že je rotariánkou, 

pochází z Nigerie že a je studentkou na Masarykové Univerzitě - obor ekonomie.  
Je možné, že na náš meeting přijde znovu, protože studuje v Brně  

 Přítel Jaroslav Kovář řekl pár slov o návštěvě klubu v Aostě, organizaci realizovaných 
setkáních a výletech i úspěchu předaných darů od našeho klubu – 2dcl kalvadosu 
v originálním balení – skleněná lahvička s přilepeným štítkem s logem ROTARY. 

 Část zbylých presentů, celkem 13, bylo rozdáno na meetingu za dobrovolnou cenu 100,- 
Kč/ks, v případě zájmu je pro ostatní členy možnost získat za stejnou cenu stejné lahvičky, 
Celkem bylo zatím vybráno 1.300,- Kč, Marek Turba předá tuto částku pokladníkovi 

 Prezident klubu informoval přítomné o pozvánce z Rotary klubu Znojmo – tento klub slaví 25 
let od svého založení a udělení Charty RI; oslava se koná 8.října v 15:30 ve Štukovém sále 
Znojemské besedy, Masarykovo nám. 449/22 Znojmo  - prezident našeho klubu potvrdil svoji 
účast. 

 Bylo dále projednáno, že je nutné co nejdříve finálně potvrdit termíny – Zvěřinové večeře 
(akce je plánována na 21.11.2016), Vánoční večeře (akce je plánována na 19.12.2016), 
Bowling v Hotelu Maximus (7.11.2016) a v neposlední řadě i Novoroční procházka – která 
nevychází zrovna optimálně.  

 Přítel Jarda Kovář pozval všechny členy našeho klubu na výjezdní zasedání do Loštic – 
výrobny Olomouckých syrečků. Dále navrhl spojit toto výjezdní zasedání s návštěvou 
pivovaru v Litovli, kde se nachází varna z r. 1860, diskutován byl termín této akce, zda 
zvolit pondělí v rámci pravidelného meetingu, nebo zvolit některou sobotu s tím, že by se 
jednalo o celodenní výlet. 

 Přítel Saša Turkovič připomněl akci –„Dobrák od kosti“ ve čtvrtek 15.9. v 11,00 před hotelem 
Vorověž II. 

 Prezident našeho klubu sdělil, že byl kontaktován prezidentkou RC Brno-city, ohledně této 
akce a potvrdil účast na setkání s guvernérem distriktu 

 Byl připomenut termín Valtické husy, pátek 4.11.2016 – jedná se o velmi oblíbenou akci RC 
Valtice-Břeclav ve vinném sklepě v Bořeticích pořádanou přítelem Jaroslavem Bendou. 

 Dále prezident přednesl plán činnosti v Rotaryánském roce 2016-2017 : 

o Pokračovat ve stávajících aktivitách 



Plán činností  
Dne 7.11.2016 – bowling – místo konání MAXIMUS RESORT 
Dne 21.11.2016 – zvěřinová večeře - místo konání MAXIMUS RESORT 
Dne 5.12.2016 – návštěva guvernéra distriktu Štěpána de Wolf 
Dne 12.12.2016 – volby, bude zavedena nová funkce viceprezidenta 
Dne 19.12.2016 – vánoční večeře – HOTEL INTERNATIONAL 
Dne 1.1.2017 – novoroční vycházky kolem přehrady 
Dne 19.6.2017 – vyhodnocení rotariánského roku 
Dne 26.6.2017 – předávání funkcí - Přehrada 
Kromě toho je plánováno 4 až 5 výjezdních zasedání a věřím, že se nám podaří 
zachovat nastavený trend konaných přednášek na každém meetingu.  

 
o Podpora Rotaract - Pravidelná setkání, účast na klubech, zprávy o činnosti, 

zápisy z meetingů 
o Služba mládeži – výměnné pobyty - Short termy a long termy 
o Spolupráce s ostatními kluby – RC Brno City, Vlatická husa, Inerwheel - 

Návštěva klubů a klubových akcí, spolupráce a inspirace 
o Vyhledávání (akvizice) nových členů - Aktuálně máme 31 řádných členů a 7 

čestných členů, cíl je za tento rok získat cca 5-6 nových členů. Zatím jsou noví 
členové získáváni z řad známých nebo obchodních partnerů či přítel členů RC 
Brno. Rád bych se zaměřil na rozšiřování profesního portfolia nových členů.  

o Marketing a presentace klubu -  Cílem je zvýšit povědomost o ROTARY 
Clubu Brno za pomoci médií, přednáška na téma FACEBOOK zde již byla, 
začátkem října má přednášku Petr Hadam na téma webové stránky ROTARY 
2240 
Ve spolupráci s Nadačním fondem pak vyhledávání nových možností pro 
podporu charitativních projektů (aktuálně Hospic Rajhrad a Magdalenium, do 
budoucna pak větší diverzifikace – např. děti, postižení) 

o Katalogizace archivu a zakládání spisů + kronika - vytřídit archiv, 
zkatalogizovat zakládané dokumenty. Jak už tady bylo dříve navrhováno, bude 
snaha k tomu využít některého studenta historie, aby na téma ROTARY Club 
Brno, případně na téma ROTARY zpracoval bakalářskou nebo diplomovou 
práci.   

o Samostatný meeting na povinnosti vyplývající ze stanov a etického kodexu 
Cílem je připomenout stávajícím členům a seznámit nové členy s povinnostmi 
vyplývajícími z etického kodexu, listiny a stanov otázku účasti na meetinzích, 
otázku oblékání, docházky, a dohodnout se na reálných pravidlech dodržování. 

o Dotáhnout do konce - Pokladnička na letišti, Klubové dokumenty – Nadační 
fond RC Brno, RC Brno v souladu se stanovami distriktu 

 Výbor se bude konat 19.9. od 17 do 18 hodin v restauraci Plzeňka tradičně u kulatého stolu 
 
 
 

Zapsal: Ivoš Kupský, sekretář  


